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Abstract (en)
The toilet seat cover (1) has a multiply folded web (8) which is accommodated in a tear-off wrapping. For opening the wrapping, two tear-off tabs (2)
are gripped and pulled apart. The web (8) has a central region (9), covering the seat surface of a seat ring (13), and a downwardly projecting edge
(10). Mounted opposite the edge (10) are edge parts (11, 12) which grip around the seat ring (13) on the inner edge. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Schutzauflage (1) weist eine mehrfach gefaltete Bahn (8) auf, die in einer aufreissbaren Umhüllung untergebracht ist. Zum Oeffnen der
Umhüllung werden zwei Aufreisslappen (2) gefasst und auseinandergezogen. Die Bahn (8) weist einen die Sitzfläche eines Sitzringes (13)
abdeckenden mittleren Bereich (9) sowie einen nach unten ragenden Rand (10) auf. Gegenüber dem Rand (10) sind Randteile (11, 12) angebracht,
die den Sitzring (13) am inneren Rand umfassen.
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